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\\\    Grodzisk Mazowiecki 
– Wraca Grodziski 
Rower Miejski s. 3

\\\    Nadarzyn  
– Główna  
na finiszu s. 3

\\\    Komorów  
– Nowe życie  
Zielonej Willi s. 4

\\\    Piastów  
– Niebezpieczna 
sytuacja s. 5

\\\    Powiat pruszkowski  
– Policjantki  
o swojej służbie s. 7
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Listonosz na wagę złota

Nowe mieszkania 
komunalne
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W Pruszkowie to pierwsze mieszkania komunalne o tak wysokim standardzie

Poczta w Brwinowie ma poważne problemy. Władze spółki zapewniają jednak, 
że sytuacja została już opanowana

\\\ BRWINÓW 

Kolejka przed wejściem  
nie była zbyt długa. Raptem 
pięć osób. Jak na pocztę,  
to wcale niedużo. Pomyślałem, 
że problemy w Brwinowie 
wcale nie są takie straszne,  
jak słyszałem. Nie wziąłem 
pod uwagę faktu, że zła 
pogoda zmusiła petentów  
do skrycia się w środku.

W pomieszczeniu placówki by-
ło bardzo tłoczno. Z trudem 

wszedłem do środka. Dlaczego aż tyle 
osób zjawiło się na poczcie? 

czytaj na str. 5

dokończenie na str. 2

\\\ PRUSZKÓW 



2 NR 307 (8) 12 MARCA 2025 AKTUALNOŚCI/OGŁOSZENIA

WYDAWCA: MIKAWAS SP. Z O.O.
ADRES REDAKCJI: ul. Jana Pawła II 29, 05-500 Piaseczno
KONTAKT Z REDAKCJĄ: redakcja@przeglad.media
Przegląd Piaseczyński – www.przegladpiaseczynski.pl
Przegląd Regionalny – www.przegladregionalny.pl
Przegląd Otwocki – www.przegladotwocki.pl
Redakcja nie zwraca niezamówionych materiałów,  
nie ponosi odpowiedzialności za treści reklam i zastrzega sobie 
prawo do skrótów.

REDAKCJA: 
Łukasz Szymański, l.szymanski@przeglad.media, 786 202 606
Maciej Gos, m.gos@przeglad.media, 531 530 366
Rafał Lipski, r.lipski@przegladpiaseczynski.pl
Małgorzata Szturomska, m.szturomska@przegladpiaseczynski.pl
Tymoteusz Janczak, t.janczak@przegladregionalny.pl
Agnieszka Deja, a.deja@przegladregionalny.pl
Sławomir Sadowski, s.sadowski@przegladregionalny.pl

REKLAMA:
Dyrektor ds. Marketingu i Reklamy: Monika Komisarczyk, tel. 501 091 480, 
reklama@przegladregionalny.pl, m.komisarczyk@przegladregionalny.pl
Monika Gwara, tel. 786 202 066, m.gwara@przeglad.media
Katarzyna Podołowska-Błądek, tel. 530 338 653, k.podolowska@przeglad.media
Agnieszka Milinković, tel. 570 401 774 , a.milinkovic@przeglad.media  

Skład i studio graficzne: Małgorzata Kulesza

OGŁOSZENIA DROBNE: można składać na stronie www

OBWIESZCZENIE STAROSTY PRUSZKOWSKIEGO
o wszczęciu postępowania w sprawie wydania decyzji

o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej
Zgodnie z art. 11d ust. 5 ustawy z dnia 10 kwietnia 2003 r. o szczególnych zasadach przygotowania
i realizacji inwestycji w zakresie dróg publicznych (Dz. U. z 2024 r. poz. 311)  zawiadamiam, że na 

wniosek Prezydenta Miasta Pruszkowa zostało wszczęte postępowanie administracyjne w sprawie 
wydania decyzji o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej dotyczącej budowy dróg gminnych 
15KDL1/2 i 25KDD1/2 (projektowane) w Pruszkowie wraz z infrastrukturą towarzyszącą. 
Inwestycja obejmuje następujące działki:
Nieruchomości objęte linią rozgraniczającą inwestycji (pas drogowy): 
obręb 5 w Pruszkowie: działki nr ew.: 21/6, 21/21 (powstanie z podziału działki nr ew. 21/5), 29/8, 
30/10, 30/9, 30/49 (powstanie z podziału działki nr ew. 30/46), 30/42, 47/20 (powstanie z podziału 
działki nr ew. 47/1), 47/22 (powstanie z podziału działki nr ew. 47/1), 33/10, 33/13 (powstanie z podziału 
działki nr ew. 33/9), 36/17 (powstanie z podziału działki nr ew. 36/12), 36/19 (powstanie z podziału 
działki nr ew. 36/12), 37/9, 37/24, 37/53 (powstanie z podziału działki nr ew. 37/23), 38/8 (powstanie 
z podziału działki nr ew. 38/6), 64/10, 37/8, 32/17, 32/15, 33/4.  
 Nieruchomości lub ich części, z których korzystanie będzie ograniczone:
obręb 5 w Pruszkowie: działki nr ew.: 29/8, 30/10, 36/18 (powstanie z podziału działki nr ew. 36/12), 
36/20 (powstanie z podziału działki nr ew. 36/12), 37/9, 38/9 (powstanie z podziału działki nr ew. 38/6). 

Jednocześnie informuję o możliwości zapoznania się z aktami sprawy w godzinach pracy 
urzędu (poniedziałek 8:00-18:00, wtorek, środa i czwartek 8:00-16:00, piątek 8:00-14:00) w Wydziale 
Architektury Starostwa Powiatowego w Pruszkowie, ul. Drzymały 30, 05-800 Pruszków. Uprzejmie 
proszę telefonicznie (22 738 14 00, nr wewnętrzny 432) poinformować osobę prowadzącą sprawę 
(z wyprzedzeniem co najmniej jednodniowym) o planowanym terminie wizyty w celu zagwarantowania 
możliwości zapoznania się z aktami w wybranym terminie. 

Wszyscy mieli ten sam powód. Listy 
przestały do nich przychodzić, więc po-
stanowili osobiście sprawdzić, czy nic 
dla nich nie ma. Wiedzą, że inaczej po 
prostu nie dostaną wiadomości.

\\\   Listy nie dochodzą
– Czekam na rachunek za światło. 

W mojej okolicy listonosz od kilku tygo-
dni się nie pojawia. Nie dostaję nawet 
awiza. Dlatego przychodzę tutaj. Jestem 
już czwarty raz, list powinien dawno 
przyjść. Może dzisiaj uda mi się go ode-
brać – powiedziała mi miła starsza pani 
na początku kolejki. 

– List z 23 grudnia dostałam pod 
koniec stycznia. Niestety była to infor-
macja z banku, że zalegam z płatnością. 
Przez miesiąc nic o tym nie wiedziałam 
i miałam problemy. Nie mówiąc o tym, 
że odsetki rosły. Ale wtedy jeszcze listy 
dochodziły, chociaż z opóźnieniem. Te-
raz już nawet nie dostaję awizo – doda-
ła kobieta z końca kolejki.

– Ja dostałem awizo – pochwalił się 
młody mężczyzna. – Chociaż nie mam 
pojęcia dlaczego, bo cały dzień byłem 
w domu – dodał.

Mieszkańcy Brwinowa stoją w ko-
lejce grzecznie, nie kłócą się z pracow-
nikami poczty. Są tutaj nie pierwszy raz 
w ostatnich dniach. Wiedzą, jaka jest 
sytuacja.

\\\   Odcięli mu gaz…
– Przecież to nie wina tych pań, któ-

re tu pracują. One uwijają się, jak mogą 
– tłumaczy mi starsza pani. Udało jej 
się odebrać rachunek za światło. – Nie 
zazdroszczę im zresztą. Ostatnio, jak 
tu byłam, to przyszedł pan z pretensją. 
Nie dostał rachunku na czas i odcięli 
mu gaz. Nagle się dowiedział, że musi 
zapłacić ponad dwa tysiące, żeby po-
nownie go przyłączyli. Wszystko przez 
to, że nie dostał listu. Zrobił tu niezłą 
awanturę – opowiedziała.

Osoby stojące w kolejce bez proble-
mu mnie przepuściły, żebym porozma-
wiał z pracownikami poczty o sytuacji.

– Pan obsmaruje tę pocztę. Nie pra-
cowników, ale tych z góry – prosi jedna 
z klientek, kiedy przechodzę.

Niestety na miejscu nie udaje mi 
się uzyskać żadnych odpowiedzi. Je-
żeli chcę się czegoś dowiedzieć, to 
informacje mogą mi przekazać tylko 
pracownicy biura prasowego poczty  
polskiej.

\\\   Kilka godzin w kolejce,  
a listu nie ma

Poczta w Brwinowie zawsze miała 
swoje problemy. Podobnie jak niemal 
każda w kraju. Zostawiano awizo, kiedy 
ktoś był w domu. Listy dochodziły z du-
żym opóźnieniem. Jednak w ostatnim 
czasie placówka przestaje pełnić swoją 
funkcję. Listy nie dochodzą do adresa-
tów. Aby odebrać wiadomość, trzeba 
osobiście pojawić się na poczcie. Jed-
nak nigdy nie ma pewności, czy nasza 
przesyłka już tu jest i jakie będzie miała 
opóźnienie w drodze do Brwinowa.

– Jeszcze trzy tygodnie temu poczta 
działała w miarę normalnie. A ostatnio 
przyszedłem po list, o którym wiem, że 
już dawno powinien do mnie przyjść. 
Odczekałem ponad dwie godziny, żeby 
się dowiedzieć, że go jeszcze nie ma. 
Przecież to chore – mówi mi mężczy-
zna, który właśnie wszedł do placówki. 
Patrząc na kolejkę, odetchnął z ulgą. 
Dzisiaj nie jest źle. Może w ciągu godzi-
ny załatwi swoją sprawę.

\\\   Jest poprawa?
Kilka dni po mojej wizycie, otrzy-

maliśmy oficjalną informację od przed-
stawiciela biura prasowego Poczty Pol-
skiej:

– Z pozyskanych od dyrekcji regio-
nalnej informacji wynika, że w rejo-
nie obsługiwanym przez placówkę w 
Brwinowie odnotowaliśmy przejścio-
we trudności mające wpływ na termi-

nowość doręczania przesyłek. Przede 
wszystkim wynikały one z kumulacji 
nadań korespondencji przez klientów 
biznesowych (PGE, ZUS, urzędy gmi-
ny), dodatkowo wystąpiła wyższa niż 
standardowa absencja chorobowa pra-
cowników – czytamy w oświadczeniu.

Poczta podjęła działania, aby po-
prawić funkcjonowanie placówki w 
Brwinowie. 

– Spółka podjęła niezwłocznie 
działania w celu wyeliminowania przej-
ściowego spiętrzenia nadchodzących 
przesyłek. Do placówki w Brwinowie 
skierowane zostało wsparcie listo-
noszy z innych rejonów, a doręczanie 
przesyłek do adresatów odbywało się 
również w soboty. Według aktualnych 
informacji z tego rejonu sytuacja zo-
stała ustabilizowana. Jednocześnie 
udało się sfinalizować proces rekru-
tacji, trwający od połowy stycznia br. 
Na stanowisko listonosza zatrudniono 
kandydata, który podjął pracę na etacie 
i obecnie jest przyuczany do pracy w 
rejonie doręczeń. Dostarcza przesyłki 
nierejestrowane. Za wszelkie niedo-
godności serdecznie przepraszamy – 
brzmi dalsza cześć oświadczenia.

Według naszych informacji sytua-
cja się poprawiła, jednak daleka jest od 
ideału. Listy dochodzą do większości 
mieszkańców, jednak tylko te zwykłe. 
Polecone nie są wszędzie dostarczane. 
Zamiast nich zostawiane są wcześniej 
przygotowane, wydrukowane (nie-
wypisywane przez listonosza) druki 
awizo, które znów zmuszają do wizyt 
na poczcie.

Zgodnie z informacjami biura pra-
sowego Poczty Polskiej, problemy w 
Brwinowie są rozwiązywane i niedługo 
powinny się zakończyć.

Maciek Gos

Listonosz na wagę złota

„Odczekałem  
ponad dwie godziny,  

by się dowiedzieć, że listu 
jeszcze nie ma”

OBWIESZCZENIE WÓJTA GMINY RASZYN  
o ponownym wyłożeniu do publicznego wglądu projektu  
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego  

części terenów położonych we wsi Dawidy Bankowe w Gminie Raszyn  
– rejon projektowanej drogi ekspresowej S7

Na podstawie art. 17 pkt 9, art. 17a ustawy z dnia 27 marca 2003 r. o planowaniu i zagospodarowaniu 
przestrzennym (Dz. U. z 2024 r. poz.1130 ze zm.) w brzmieniu sprzed wejścia w życie ustawy z dnia 
7 lipca 2023 r. o zmianie ustawy o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym oraz niektórych 
innych ustaw (Dz. U. z 2023 r. poz. 1688), w związku z art. 66 ust. 2 ustawy z dnia 7 lipca 2023 r.  
o zmianie ustawy o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym oraz niektórych innych ustaw  
(Dz. U. z 2023 r. poz. 1688) oraz uchwały Nr XLIV/402/2017 Rady Gminy Raszyn z dnia 26 października 
2017 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego części terenów położonych we wsi Dawidy Bankowe w Gminie Raszyn – rejon 
projektowanej drogi ekspresowej S7, zawiadamiam o ponownym wyłożeniu do publicznego 
wglądu projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części terenów 
położonych we wsi Dawidy Bankowe w Gminie Raszyn – rejon projektowanej drogi ekspresowej 
S7, obejmujący obszar planu w obrębie Dawidy Bankowe, którego granice wyznaczają:

1)  od północy – północna granica działki nr ew. 143 na długości ok. 385 m (granica administracyjna 
obrębu Dawidy Bankowe);

2) od wschodu – wschodnia granica administracyjna obrębu Dawidy Bankowe;
3) od południa – południowa granica administracyjna obrębu Dawidy Bankowe;
4)  od zachodu – zachodnia i fragment północnej granicy działki nr ew. 159/2 na długości ok. 120 m, 

a następnie odcinek łączący północną granicę działki nr ew. 159/2 z północną granicą działki nr 
ew. 143 (granica administracyjna obrębu Dawidy Bankowe)

wraz z prognozą oddziaływania na środowisko, w dniach od 20 marca do 15 kwietnia 2025 r.,  
w siedzibie Urzędu Gminy Raszyn, ul. Szkolna 2a, w godzinach pracy urzędu (II piętro obok.  
pok. 219) oraz na stronie internetowej Gminy: www.raszyn.pl i www.bip.raszyn.pl – Prawo lokalne  
– Plany zagospodarowania przestrzennego terenu gminy Raszyn – Rejestr urbanistyczny.

Dyskusja publiczna nad przyjętymi w projekcie planu miejscowego rozwiązaniami zostanie 
przeprowadzona w dniu 7 kwietnia 2025 r. o godz. 17:00 z wykorzystaniem środków 
porozumiewania się na odległość – link do pobrania w dniu dyskusji:  http://pobierz.raszyn.pl/mpzp.
dawidybankowedroga.html.

Zgodnie z art. 18 ust. 1 ustawy z dnia 27 marca 2003 r. o planowaniu i zagospodarowaniu 
przestrzennym, każdy, kto kwestionuje ustalenia przyjęte w projekcie miejscowym, może wnieść 
uwagi. Uwagi należy składać do Wójta Gminy Raszyn z podaniem imienia i nazwiska albo nazwy 
oraz adresu zamieszkania albo siedziby, oznaczenia nieruchomości, której uwaga dotyczy,  
w nieprzekraczalnym terminie do dnia 29 kwietnia 2025 r. Uwagi dotyczące projektu ww. planu 
miejscowego mogą być wnoszone w formie papierowej lub elektronicznej w tym za pomocą 
środków komunikacji elektronicznej poprzez ePUAP:/y2m823fydf/skrytka oraz poczty elektronicznej 
 na adres: ratusz@raszyn.pl.

Organem właściwym do rozpatrzenia uwag złożonych do ww. projektu planu jest Wójt Gminy 
Raszyn.

Jednocześnie na podstawie art. 39 ust. 1 pkt. 2-5, w związku z art. 46 pkt 1 oraz art. 54 ust. 2  
i 3 ustawy z dnia 3 października 2008 r. o udostępnieniu informacji o środowisku i jego ochronie, 
udziale społeczeństwa w ochronie środowiska oraz o ocenach oddziaływania na środowisko  
(Dz. U. z 2024 r., poz. 1112) ww. projekt miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wraz 
z prognozą oddziaływania na środowisko poddaje się postępowaniom w sprawie strategicznej oceny 
oddziaływania na środowisko, zapewniając możliwość udziału społeczeństwa w tych postępowaniach 
w okresie wyłożenia do publicznego wglądu. 

W związku z powyższym, Zainteresowani mogą zapoznać się z niezbędną dokumentacją sprawy 
oraz wnosić uwagi i wnioski. Uwagi i wnioski w sprawie strategicznych ocen oddziaływania na 
środowisko można składać do Wójta Gminy Raszyn w formie pisemnej w Kancelarii Urzędu Gminy 
Raszyn lub pocztą na adres 05-090 Raszyn ul. Szkolna 2a; ustnie do protokołu w Referacie Planowania 
Przestrzennego oraz za pomocą środków komunikacji elektronicznej na adres: ratusz@raszyn.pl  
w nieprzekraczalnym terminie do dnia 29 kwietnia 2025 r. Uwagi i wnioski powinny zawierać imię,  
nazwisko i adres Wnioskodawcy oraz oznaczenie nieruchomości. 

Zgodnie z art. 41 ustawy z dnia 3 października 2008 r. uwagi lub wnioski złożone po upływie  
ww. terminu pozostawia się bez rozpatrzenia. 

Organem właściwym do rozpatrzenia uwag i wniosków w sprawie strategicznej oceny 
oddziaływania na środowisko jest Wójt Gminy Raszyn.    

Klauzula informacyjna
Administratorem Pani/Pana danych osobowych jest Gmina Raszyn z siedzibą w Raszynie, ul. Szkolna 2a, 05-090 
Raszyn, reprezentowana przez Wójta Gminy Raszyn. Przetwarzanie danych osobowych jest niezbędne do wypełnienia 
obowiązku prawnego ciążącego na Administratorze. Osobie, której dane dotyczą przysługuje prawo wglądu  
w swoje dane oraz ich uzupełniania. Szczegółowe informacje na temat przetwarzania danych osobowych są  
dostępne w siedzibie Urzędu i na BIP pod adresem: https://bip.raszyn.pl/kategorie/82/artykuly/1098.    

   Z up. Wójta Gminy Raszyn
Pierwszy Zastępca Wójta Gminy Raszyn Aneta Wrotna

Raszyn, dnia 12 marca 2025 r.

Burmistrz Grodziska Mazowieckiego
informuje, że na tablicy ogłoszeń Urzędu Miejskiego w Grodzisku Mazowieckim przy ul. T. Kościuszki 12A oraz na stronie internetowej
www.bip.grodzisk.pl zostało umieszczone ogłoszenie z dnia 12.03.2025 r. w sprawie  sporządzenia wykazu nieruchomości gruntowej 
przeznaczonej do użyczenia, oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka nr 107/1 o powierzchni 2,46 ha położonej w obrębie 
0001 w miejscowości Adamowizna, gmina Grodzisk Mazowiecki, oraz w sprawie  sporządzenia wykazu nieruchomości gruntowej 
przeznaczonej do wynajęcia, tj. dz. nr ew. 86 obr. 0024 w miejscowości Natolin o pow. 0,07 ha. 
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Pyszne sery, zachwycające głębią wina, 
aromatyczne wędliny i smakowite oliwki  
– to tylko część projektów, które przycho-
dzą na myśl, gdy mówimy o kuchni włoskiej. 
Od teraz wszystko to mamy na wyciągnięcie 
ręki dzięki delikatesom Włosko Mi w Gro-
dzisku Mazowieckim. Oryginalne produkty 
prosto z Włoch dostępne są na miejscu.  
W sklepie znajdziemy bogaty wybór ma-
karonów, wędlin, oliwek, serów, słodyczy 
i wina. Na miejscu rozlewana jest oliwa  
z oliwek prosto z małej rodzinnej tłoczni  
w Toskanii. Fani pizzy też nie będą rozcza-
rowani – dostaniecie tu zarówno mąkę ty- 

pu 00, jak i świeże ciasto na ulubione pla-
cki. Na miejscu możecie napić się pysznej 
włoskiej kawy i zamówić kanapkę przygoto-
wywaną na focaccii. Wszystkie produkty są 
świeże oraz najwyższej jakości i pochodzą 
prosto z Włoch. 

Delikatesy oferują także specjalnie 
przygotowane boxy prezentowe z włoski-
mi produktami. Na miejscu możecie też 
wziąć udział w różnego rodzaju wydarze-
niach, których atmosfera przypomina tę  
we Włoskich winiarniach i restauracjach!

Serdecznie zapraszamy – prawdziwie 
włoskie jedzenie po sąsiedzku.

Włosko Mi – wyjątkowe 
delikatesy w centrum Grodziska!

UL. GRABOWA 13 LOK U3, GRODZISK MAZOWIECKI  

Tęsknisz za wakacjami nad Morzem Śródziemnym? A może jesteś  
fanem włoskiej kuchni i smakoszem oryginalnych produktów?  
Dzięki delikatesom Włosko Mi możesz poczuć się jak na południu  
Europy bez opuszczania domu!

Prefabrykacja betonowa 
zyskuje na popularności 

W wysoko rozwiniętych krajach, m.in. 
Szwecja, Niemcy czy USA, prefabrykacja 
betonowa staje się coraz powszechniej-
sza. Powodem jest zdecydowanie krótszy 
czas realizacji (nawet do 50% w porówna-
niu z tradycyjnym budownictwem) oraz 
malejąca dostępność profesjonalnych 
wykonawców. Co więcej, prefabrykacja 
jest technologią ekstremalnie wytrzymałą 
i ma wysokie parametry jakościowe. Ele-
menty – takie jak ściany, stropy czy schody  
– powstają w kontrolowanych warunkach 
fabrycznych i montowane są na miejscu  
budowy. 

Beton – parametry i trwałość
Prefabrykacji betonowej nie należy my-

lić z budownictwem modułowym, konte-
nerowym etc., tu często wykorzystywane są 
tanie materiały niskiej jakości do użytkowa-
nia krótkoterminowego lub sezonowego 
– jak np. domki letniskowe. Prefabrykacja 
betonowa stanowi jakościowo odpowied-
nik trwałego budownictwa mieszkalnego, 
a w wielu aspektach go przewyższa. Beton 
to materiał o b.dobrych właściwościach 

izolacyjnych i akustycznych. Prefabryko-
wane ściany i schody są wykonane z betonu  
o klasie C30/37, a strop w postaci płyt HC 
z betonu C50/60. Beton dodatkowo jest 
odporny na wilgoć, grzyby i pleśń, a także 
na działanie owadów i gryzoni. Cechuje go 
ponadto wysoka ognioodporność. Materiał 
ten ma wpływ na bezpieczeństwo, jakość 
zamieszkiwania oraz na późniejsze koszty, 
np. energii czy ubezpieczenia. 

Szybka realizacja 
Czas to pieniądz, dlatego coraz częś-

ciej  Polacy decydują się na prefabrykację. 
Przykładowo firma Prenovi może wybudo-
wać dom w stanie deweloperskim nawet  
w 4 miesiące. W technologii tradycyjnej to 
aż 24 miesiące i w tym czasie inwestorzy 
ponoszą koszty związane z dodatkowym 
miejscem zamieszkania, kredytem, utrzy-
maniem placu budowy. Wszystko to po-
woduje wzrost kosztów inwestycji, które 
nie są zazwyczaj kalkulowane przy wyborze 
technologii budowy. Gotowe projekty i czas 
produkcji mają realny wpływ na cenę koń-
cową domu. Ta w przypadku współpracy  
z Prenovi jest stała od podpisania umowy 
do odbioru kluczy. 

Domy przyszłości Prenovi
Prenovi to zespół specjalistów z po-

nad 20-letnim doświadczeniem w branży 
budowlanej. Projektuje i realizuje domy  
z prefabrykatów betonowych  na terenie 
województwa mazowieckiego i centralne-
go łódzkiego. 
Zapewnia:
–  gotowe projekty domów  

z opcją konfiguracji 
–  sprawdzone ekipy budowlane  

i jakość wykonania
–  doradztwo kredytowe i pomoc  

w finansowaniu 
– wykończenie pod klucz

Architekci Prenovi oferują też bezpłatną 
wstępną analizę działki pod kątem możli-
wości zabudowy i doradzają w kwestiach 
formalnych i projektowych. To ułatwia 
klientom podjęcie decyzji i pozwala w pełni 
kontrolować proces inwestycyjny.

Masz działkę, sprawdź, jaki dom Prenovi 
możemy na niej zbudować. 
Zadzwoń: +48 795 700 707
Napisz: sprzedaz@prenovi.pl
Odwiedź dom pokazowy: ul. Inna 2, 
03-037 Warszawa

Dom z prefabrykatów betonowych 
w 4 miesiące? To możliwe! \\\ NADARZYN 

Mieszkańcy Ruśca mają 
powód do radości. Kończy 
się remont ulicy Głównej 
w ich miejscowości. 
Prawdopodobnie prace będą 
zakończone przed terminem!

P rzebudowa ulicy Głównej znajduje 
się w ostatnim, czwartym etapie. 

Prace trwają od skrzyżowania z ulicą 
Agrestową. 

Remont jest prowadzony od ul. 
Owocowej do końca przejezdności 
drogi. Prace, poza położeniem nowej 
nawierzchni, objęły między innymi bu-
dowę kanalizacji, kolektora deszczo-
wego oraz kanału technologicznego 
na odcinku od ulicy Spółdzielczej do 
skrzyżowania z ulicą Agrestową. Po-

nadto wykonawca ułożył krawężniki 
jezdni i drogi dla rowerów oraz nowe 
oświetlenie.

Dodatkowo na ostatnim etapie, 
czyli od ulicy Agrestowej do Promie-
nistej powstanie ścieżka rowerowa i 
przystanek poza istniejącym pasem 
jezdnym.

\\\   Kiedy koniec?
„Zaplanowane na koniec czerwca 

zakończenie prac najprawdopodobniej 
ulegnie zmianie.  Jak informuje wyko-

nawca, oddanie drogi do pełnego użyt-
ku jest możliwe jeszcze przed Święta-
mi Wielkanocnymi. Byłby to świetny 
„prezent od zajączka” dla mieszkańców 
Ruśca. Nic tylko trzymać kciuki” – prze-
kazał wójt gminy, Dariusz Zwoliński.

Maciek Gos

Główna na finiszu
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\\\ GRODZISK MAZOWIECKI 

Zbliża się czas oczekiwanego 
powrotu Grodziskiego  
Roweru Miejskiego. System 
rusza już 1 kwietnia.

G rodziski Rower Miejski został uru-
chomiony po raz pierwszy w 2014 

roku i od początku swojego istnienia 
obsługiwany jest przez firmę Nextbike. 
W ciągu ostatnich lat zyskał sobie wielu 
zwolenników, a przystanki do wypo-
życzania rowerów stały się integralną 
częścią infrastruktury transportowej 
gminy. Władze miasta podjęły decyzję 

o przedłużeniu współpracy z operato-
rem na kolejne trzy sezony, co pozwoli 
na dalszy rozwój i utrzymanie systemu.

\\\   Nowości w sezonie 2025
Sezon 2025 rozpocznie się 1 kwiet-

nia, co jest zgodne ze startem systemów 
rowerów miejskich w innych miastach, 
takich jak Żyrardów, Łódź, Białystok i 

Częstochowa. Mieszkańcy Grodziska 
będą mieli do dyspozycji około stu 
rowerów, które można wypożyczyć w 
lokalnych punktach. W sumie w gminie 
będzie dostępnych 16 stacji, co z pew-
nością ułatwi dostęp do rowerów oraz 
ich użytkowanie.

\\\   Finansowanie  
i dalsze plany

Władze Grodziska Mazowieckiego 
poinformowały, że koszt obsługi syste-
mu w latach 2024-2026 wyniesie bli-
sko 830 tys. zł. Podpisanie wieloletniej 
umowy z firmą Nextbike ma na celu 

nie tylko utrzymanie dotychczasowych 
standardów, ale również wprowadze-
nie ewentualnych innowacji, które 
mogłyby jeszcze bardziej zwiększyć 
komfort użytkowników.

Sezon 2024 cieszył się dużym za-
interesowaniem, co daje nadzieję na 
dalszy rozwój systemu rowerów miej-
skich w Grodzisku. Coraz więcej osób 
korzysta z tej formy transportu, a to z 
kolei przyczynia się do ograniczenia ru-
chu samochodowego i poprawy jakości 
powietrza w mieście.

Maciek Gos

Wraca Grodziski Rower Miejski
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Władze miasta podjęły decyzję o przedłużeniu współpracy z operatorem  
na kolejne trzy sezony

 W gminie  
będzie dostępnych  

16 stacji
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\\\ KOMORÓW 

Zielona Willa, znana także 
jako Willa Grabowskich, 
to perła modernistycznej 
architektury, która od lat 
czeka na odnowienie. Dzięki 
determinacji władz gminy 
Michałowice i wsparciu 
mieszkańców, proces 
rewitalizacji tego wyjątkowego 
obiektu nabiera tempa.

W zniesiona w 1933 roku według 
projektu wybitnych polskich 

architektów Bohdana Lacherta i Józe-
fa Szanajcy, Zielona Willa to unikalny 
przykład awangardowej myśli archi-
tektonicznej okresu międzywojenne-
go. Konstrukcja, oparta w dużej mierze 
na drewnie, łączyła nowoczesność z 
funkcjonalnością, co czyniło ją nowa-
torskim rozwiązaniem tamtych czasów. 
Budynek został wpisany do rejestru 
zabytków nieruchomych wojewódz-
twa mazowieckiego, a jego ochrona 
stała się priorytetem dla lokalnej  
społeczności.

\\\   Nowa  
funkcja społeczna

W 2023 roku gmina Michałowice 
zakupiła Zieloną Willę, korzystając z 
dotacji w wysokości 2 mln zł ze środ-

ków Województwa Mazowieckiego. 
Dodatkowym impulsem dla realizacji 
projektu stało się zdobycie grantu w 
wysokości 1 mln zł w konkursie „Nasz 
Zabytek”, organizowanym przez Funda-
cję Most the Most.

30 stycznia 2024 roku Rada Gminy 
Michałowice przyjęła miejscowy plan 
zagospodarowania przestrzennego 
dla Zielonej Willi, co stanowi istotny 
krok na drodze do jej rewitalizacji. Jak 
podkreśliła Małgorzata Pachecka, wójt 
gminy, willa ma stać się „Domem Idei 
Miast Ogrodów” – miejscem integracji 
obywatelskiej, spotkań oraz ośrodkiem 
edukacyjnym i badawczym.

Kolejnym ważnym etapem by-
ło podpisanie 26 lutego umowy na 

wypłatę grantu. Dotacja zostanie 
przeznaczona na prace renowacyjne, 
które uwzględniać będą zachowanie 
historycznego charakteru budynku i 
dostosowanie go do nowej funkcji spo-
łecznej.

Zielona Willa ma szansę stać się 
miejscem spotkań, integracji i realiza-
cji inicjatyw społecznych, a także prze-
strzenią edukacyjną, promującą idee 
miast-ogrodów. Dzięki zaangażowaniu 
lokalnej społeczności i wsparciu władz 
samorządowych projekt rewitalizacji 
nabiera realnych kształtów, przybliża-
jąc moment, w którym to miejsce znów 
tętnić będzie życiem.

RMK

Nowe życie Zielonej Willi 

FO
T. 

FB
 M

AŁ
GO

RZ
AT

A 
PA

CH
EC

KA
 – 

W
ÓJ

T 
GM

IN
Y 

M
IC

HA
ŁO

W
IC

E

\\\ PODKOWA LEŚNA 

Ulica Błońska wkrótce 
przejdzie długo wyczekiwaną 
przebudowę. Pełna 
nierówności i wybojów droga 
zyska nową nawierzchnię  
i system odwodnienia.

P rzetarg na realizację inwestycji 
został już ogłoszony, a prace mają 

potrwać siedem miesięcy od podpisa-
nia umowy z wykonawcą.

Modernizacja ulicy Błońskiej obej-
mie budowę nowej nawierzchni jezdni, 
chodników oraz zjazdów. Droga zyska 
bitumiczną i betonową nawierzchnię z 
kostki brukowej. Ważnym elementem 

inwestycji będzie również wykonanie 
systemu odwodnienia, co zapobiegnie 
gromadzeniu się wód opadowych.

Ulica Błońska, położona po pół-
nocnej stronie torów WKD, od dawna 
wymagała modernizacji. Dotychcza-
sowa nawierzchnia była pełna dziur i 
nierówności, utrudniając ruch pieszy 
oraz kołowy, a nieustający hałas i kurz 
dokuczał mieszkańcom.

Termin realizacji projektu został 
wyznaczony na siedem miesięcy od 
momentu podpisania umowy z wyko-

nawcą. Jeśli wszystko pójdzie zgodnie 
z planem, mieszkańcy Podkowy Leśnej 
już niedługo będą cieszyć się nową in-
frastrukturą.

Tymoteusz Janczak

Zmiany na Błońskiej 
jeszcze w tym roku
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\\\ PIASTÓW 

10-letnia dziewczynka 
z Piastowa przeżyła 
niebezpieczne chwile. Kiedy 
wracała ze szkoły, zatrzymał 
się przy niej zielony samochód, 
w którym było dwóch 
mężczyzn. Zaproponowali 
dziecku podwózkę.

D o zdarzenia doszło w środę, 5 mar-
ca. Zgodnie z relacją dziewczynki, 

kiedy wracała ze szkoły podstawowej 
nr 4 w Piastowie ulicą Sułkowskiego, 
zatrzymał się przy niej jasnozielony 
samochód osobowy, w którym było 
dwóch mężczyzn. Kierowca otworzył 
drzwi i powiedział, żeby wsiadła.

Trzeba pochwalić zachowanie 
dziewczynki. Zaczęła krzyczeć i ucie-
kła. O zdarzeniu poinformowała opie-
kunów, a ci powiadomili policję oraz 
dyrekcję szkoły.

- Ja również skontaktowałem się 
z komendantem. Napisałem pismo z 
prośbą o zwiększenie ilości patroli w 
okolicy placówki. Przyszedł do mnie 
dzielnicowy i porozmawialiśmy o za-
grożeniu. Wysłałem także wiadomość 
do rodziców naszych uczniów o in-
cydencie oraz z prośbą o przeprowa-
dzeniu rozmów w domach z dziećmi 
o niebezpieczeństwach, które mogą 
na nie czyhać. Podobne pogadanki o 
bezpieczeństwie podczas drogi z i do 
szkoły przeprowadzają obecnie wy-
chowawcy z naszymi podopiecznymi 

– powiedział nam Stanisław Siekierko, 
dyrektor placówki.

\\\   Bezpieczeństwo  
w mieście

Wraz z pojawieniem się zagroże-
nia, wielu mieszkańców wznowiło dys-

kusję o bezpieczeństwie w Piastowie. 
Niestety nie ma tutaj straży miejskiej, 

która mogłaby patrolować okolicę.  
Z powodu ograniczonych funduszy 
miasta, taka formacja nie powstanie  
w najbliższym czasie.

Brakuje również monitoringu. 
Tutaj mieszkańcy mogą mieć więcej 
szczęścia. Podczas rozmowy z nami 
kilka miesięcy temu burmistrz Tomasz 
Jankowski zaznaczył, że stworzenie 
systemu kamer, jest jednym z priory-
tetów urzędu. Jednak kiedy monitoring 
powstanie, zależy głównie od sytuacji 
finansowej Piastowa.

\\\   Policja
Po otrzymaniu informacji o prze-

życiach młodej dziewczynki, policjanci 
z Piastowa zorganizowali patrole, za-
równo mundurowe, jak i nie mundu-
rowe, przy wszystkich szkołach pod-
stawowych w mieście. Funkcjonariusze 

również analizują incydent. Będą także 
reagowali, na wszystkie nowe informa-
cje, które mogą pojawić się w sprawie. 
Na razie jednak nie udało się nikogo 
zatrzymać. 

Wszystkich rodziców zachęcamy, 
aby porozmawiali ze swoimi dziećmi o 

bezpieczeństwie. Dziewczynka, która 
została zaczepiona ostatnio, zachowała 
się bardzo odpowiedzialnie i rozsądnie. 
Czy jesteście pewni, że Wasze pociechy 
również tak zareagują, kiedy obca oso-
ba ich zaczepi?

Tekst i zdjęcia Maciek Gos

AKTUALNOŚCI

\\\ PRUSZKÓW 

Przy ulicy 3-Maja powstają 
nowe mieszkania komunalne 
o podwyższonym standardzie. 
Jak będą wyglądały i kto 
będzie miał szansę je dostać?

L epsze Lokum to program, który już 
po raz kolejny pojawił się w mie-

ście. Rozwiązanie zostało stworzone 
we współpracy urzędu miasta i Towa-
rzystwa Budownictwa Społecznego - 
Zieleń Miejska. 

– Projekt powstał w celu podno-
szenia standardów mieszkaniowych. 
To dla nas ważna inicjatywa, ponieważ 
pomaga realizować misję prospo-
łeczną i podążać drogą biznesu spo-
łecznie odpowiedzialnego. Jesteśmy 
wdzięczni Gminie za czynny udział i 
duże wsparcie w realizacji tego nie-
łatwego przedsięwzięcia. Cieszy nas 

myśl, że mieszkańcy Pruszkowa mają 
możliwość zmiany na lepsze. Dążymy 
do budowania bezpiecznych osiedli z 
mieszkańcami, których łączy społeczna 
odpowiedzialność” – informują przed-
stawiciele TBS.

Przy ul. 3-Maja 52 powstaną 3 bu-
dynki, a w nich 81 mieszkań. Lokale 
będą jedno-, dwu-, trzy- i czteropokojo-
we. Do dyspozycji mieszkańców wyko-
nawca zbuduje dwa naziemne parkingi 
(na łącznie 106 samochodów), plac za-
baw, miejsce do rekreacji, dwie stacje 
ładowania samochodów elektrycznych 
i miejsce  postojowe dla rowerów. Dzię-
ki nowym nasadzeniom teren będzie 
otulony zielenią.

\\\   Kto może ubiegać się  
o mieszkanie?

O mieszkanie komunalne w pro-
gramie Lepsze Lokum może wniosko-
wać każdy mieszkaniec Pruszkowa. De-

cyzję o przydzieleniu lokali podejmo-
wać będzie komisja mieszkaniowa pod 
przewodnictwem prezydenta Prusz-
kowa. Pod uwagę będą brane między 
innymi zarobki mieszkańca. Chociaż 
w tej chwili maksymalne zarobki osób 
kwalifikujących się do programu nie 
są jeszcze znane, wiadomo, że zostaną 

one podwyższone w porównaniu do 
innych mieszkań komunalnych w mie-
ście (4666 zł brutto dla osoby samotnej 
i 3266,20 na jednego członka rodziny). 

\\\   Komisja oceni  
stan techniczny

Dodatkowo, podobnie jak przy in-
nych programach komunalnych, miesz-
kaniec miasta, który będzie starał się o 
lokum, nie może mieć długów wobec 
gminy. W przypadku, kiedy ktoś będzie 
chciał zamienić obecny lokal komunal-
ny na jedno z mieszkań przy ul. 3-Maja 
52, może spodziewać się wizyty komi-

sji, która oceni, czy obecne mieszkanie 
nie zostało zniszczone. Niestety, więk-
szość lokali komunalnych jest zdawane 
gminie w bardzo złym stanie.

Wnioski można już składać, jednak 
zostaną one oczywiście rozpatrzone po 
zakończeniu prac przy ul. 3-Maja. Za-
kończenie inwestycji planowane jest 
na 2028 rok.

Maciek Gos

Nowe mieszkania komunalne

Niebezpieczna sytuacja w drodze ze szkoły
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Szkoła Podstawowa w Piastowie

Miejsce zdarzenia

Decyzję o przydzieleniu 
lokali podejmować będzie 

komisja mieszkaniowa 
pod przewodnictwem 
prezydenta Pruszkowa
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OGŁOSZENIE 
Stosownie do art. 35 ust. 1 ustawy z dnia 21 sierpnia 1997 roku o gospodarce nieruchomościami 
(Dz.U. z 2024 r., poz. 1145 ze zm.) Wójt Gminy Raszyn informuje, że podał do wiadomości publicznej 
poprzez wywieszenie w dniu 07.03.2025 roku na tablicy ogłoszeń wykazu, w którym przeznaczył 
do wydzierżawienia część działki nr 644, obręb Raszyn 01, z przeznaczeniem terenu na parking dla 
samochodów, na rzecz TECHBAU BUDOWNICTWO Sp. z o. o.
Wykaz wywieszono na okres 21 dni.

 OGŁOSZENIE PREZYDENTA MIASTA PRUSZKOWA
Na podstawie art. 17 pkt 1 ustawy z dnia 27 marca 2003 r. o planowaniu i zagospodarowaniu 

przestrzennym (Dz. U. z 2024 r. poz. 1130, 1907 i 1940) zawiadamiam o podjęciu przez Radę Miasta 
Pruszkowa uchwały Nr X.149.2025 z dnia 20 lutego 2025 r. sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego - dla części Parku Miejskiego w Pruszkowie.

Jednocześnie na podstawie art. 39 ust. 1 pkt 1 i 2 w związku z art. 46 ust. 1 pkt 1 i art. 51 ust. 1 
ustawy z dnia 3 października 2008 r. o udostępnianiu informacji o środowisku i jego ochronie, udziale 
społeczeństwa w ochronie środowiska oraz o ocenach oddziaływania na środowisko (Dz. U. z 2024 r. 
poz. 1112, 1940 i 1881) zwanej dalej „ustawą”, zawiadamiam, że Gmina Miasto Pruszków przystępuje 
do przeprowadzenia strategicznej oceny oddziaływania na środowisko skutków realizacji ww. planu 
miejscowego, obejmującej w szczególności sporządzenie prognozy oddziaływania na środowisko 
do ww. planu miejscowego. 

Z  niezbędną dokumentacją sprawy można się zapoznać w siedzibie Urzędu Miasta Pruszkowa  
w Wydziale Planowania Przestrzennego w pokoju nr 68 w godzinach pracy Urzędu – poniedziałek  
w godz. 8:00 – 18:00, wtorek – czwartek w godz. 8:00 – 16:00, piątek w godz. 8:00 – 14:00. 

Uchwała Nr X.149.2025 Rady Miasta Pruszkowa z dnia 20 lutego 2025 r. w sprawie przystąpienia 
do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego - dla części Parku Miejskiego 
w Pruszkowie została opublikowana na stronie: https://bip.um.pruszkow.pl patrz: RADA MIASTA - 
Uchwały Rady Miasta. 

Zainteresowani mogą składać wnioski do projektu planu miejscowego i do prognozy 
oddziaływania na środowisko (stosownie do przepisów art. 39 ust. 1 pkt 3 i 4 i art. 40 „ustawy”) 
w nieprzekraczalnym terminie do dnia 4 kwietnia 2025 r.

Zgodnie z art. 8g ustawy z dnia 27 marca 2003 r. o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym  
wnioski do projektu planu w związku z art. 40 ustawy z dnia 3 października 2008 r. o udostępnianiu 
informacji o środowisku i jego ochronie, udziale społeczeństwa w ochronie środowiska oraz o ocenach 
oddziaływania na środowisko oraz do postępowania w sprawie strategicznej oceny oddziaływania 
na środowisko, należy składać do Prezydenta Miasta Pruszkowa na piśmie utrwalonym w postaci 
papierowej w kancelarii Urzędu Miasta Pruszkowa lub pocztą na adres ul. J. I. Kraszewskiego 14/16, 
05-800 Pruszków, ustnie do protokołu w Wydziale Planowania Przestrzennego lub w postaci 
elektronicznej, w tym za pomocą środków komunikacji elektronicznej, w szczególności poczty 
elektronicznej na adres e-mail: prezydent@miasto.pruszkow.pl lub na adres elektronicznej skrzynki 
podawczej Miasta Pruszkowa na platformie ePUAP: /umpruszkow/SkrytkaESP, na formularzu w postaci 
papierowej lub w formie dokumentu elektronicznego.

Składający wniosek podaje swoje imię i nazwisko albo nazwę oraz adres zamieszkania albo 
siedziby oraz adres poczty elektronicznej, o ile taki posiada, a także wskazuje, czy jest właścicielem lub 
użytkownikiem wieczystym nieruchomości objętej wnioskiem, oraz może podać dodatkowe dane do 
kontaktu takie jak adres do korespondencji lub numer telefonu. Wskazane jest również oznaczenie 
obszaru, którego wniosek dotyczy (informacja pozwalająca na identyfikację obszaru, którego dotyczy 
wniosek, w szczególności adres, numer ewidencyjny działki, numer obrębu ewidencyjnego, nazwę 
ulicy). 

Wnioski należy składać przy wykorzystaniu formularza pn.: „Pismo dotyczące aktu planowania 
przestrzennego”, zgodnego ze wzorem stanowiącym załącznik do rozporządzenia Ministra 
Rozwoju i Technologii z dnia 13 listopada 2023 r. w sprawie wzoru formularza pisma dotyczącego 
aktu planowania przestrzennego (Dz. U. z 2023 r. poz. 2509), dostępnego w Urzędzie Miasta 
Pruszkowa w pokoju nr 68 oraz zamieszczonego w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miasta  
Pruszkowa na stronie internetowej: https://bip.um.pruszkow.pl/artykuly/702/-wniosek-do-projektu-
aktu-planowania-przestrzennego.

Wnioski złożone w innej formie niż na obowiązującym formularzu oraz wnioski złożone po terminie 
w myśl art. 41 „ustawy” pozostaną bez rozpatrzenia.

Stosownie do przepisów art. 39 ust. 1 pkt 5 „ustawy” organem właściwym do rozpatrzenia złożonych 
wniosków jest Prezydent Miasta Pruszkowa. 

Informacja Administratora Prezydenta Miasta Pruszkowa o przetwarzaniu i ochronie danych 
osobowych przy sporządzaniu aktów planowania przestrzennego dostępna jest w siedzibie Urzędu 
Miasta Pruszkowa i na stronie www Administratora: https://bip.um.pruszkow.pl/artykuly/395/ochrona-
danych-osobowych. 

Prezydent Miasta Pruszkowa
Piotr Bąk

Pruszków, 12 marca 2025 r.WPP.6721.77.1.2025

Zgodnie z art. 10 § 1 i art. 61 § 4 kodeksu postępowania administracyjnego (Dz.U.2024.572 t.j.) oraz art. 11d ust. 
5 ustawy z dnia 10 kwietnia 2003 r.  o szczególnych zasadach przygotowania i realizacji inwestycji w zakresie 
dróg publicznych (Dz.U.2024.311t.j. )Zawiadamiam o wydaniu przez Starostę Grodziskiego decyzji nr  284/25 
z dnia 05.03.2025 r. w sprawie zezwolenia na realizację inwestycji drogowej dla przedsięwzięcia polegającego 
na: „rozbudowie drogi gminnej nr 150236W – ulicy Gilewicza w miejscowości Opypy gmina Grodzisk 
Mazowiecki
Wykaz działek objętych inwestycją: jednostka ewid.: 140504_5, obręb 0026 Opypy –dz. nr ew.: 32/19, 56/4, 
32/18, 30/13, 31/4, 45/1, 45/2, 44/1, 43/1, 24/16, 23/18, 22/9, 41/9, 21/9, 20/16, 19/12, 18/6, 17/5, 16/18, 33/1*, 
33/2*, 144, 56/3, 47/8, 47/3, 30/15, 47/2, 47/13, 30/19, 47/18, 46, 45/13, 45/12, 45/10, 45/9, 44/3, 43/7, 24/28, 24/14, 
24/2, 23/17, 42/1, 42/2, 23/16, 23/15, 23/2, 22/21, 22/69, 22/70, 41/10, 41/11, 40, 39/1, 21/8, 21/1, 38, 37, 20/15, 36, 
19/11, 34/3, 16/17, 34/2, 16/13, 15, 70/2, 56/8 (56/17*, 56/18), 31/1 (31/6*, 31/5), 31/2 (31/8*, 31/7), 31/3 (31/10*, 
31/9), 28 (28/2*, 28/1), 27 (27/2*, 27/1), 25 (25/2*, 25/1), 24/6 (24/31*, 24/30), 22/8 (22/82*, 22/81), 14/4 (14/6*, 
14/5), 14/3 (14/8*, 14/7), 34/1 (34/5*, 34/6), 14/2 (14/10*, 14/9), 32/17 (32/97*, 32/96).
*28/2 - nr ew. działki po projektowanym podziale do przejęcia na rzecz Gminy Grodzisk Mazowiecki, lub 
nr ew. działki do przejęcia w całości na rzecz Gminy Grodzisk Mazowiecki. Pouczenie: Z treścią decyzji można 
się zapoznać w siedzibie Starostwa Powiatu Grodziskiego w Wydziale Architektoniczno-Budowlanym (Grodzisk 
Mazowiecki, ul. Daleka 11A). Od decyzji służy odwołanie do Wojewody Mazowieckiego, Warszawa Pl. Bankowy 3/5 
za pośrednictwem Starosty Grodziskiego w terminie 14  dni od daty jej doręczenia. Zgodnie z art. 49 ustawy Kodeks 
postępowania administracyjnego (Dz.U.2024.572 t.j.) w przypadku zawiadomienia stron przez obwieszczenie  
– doręczenie uważa się za dokonane po upływie 14 dni od dnia publicznego ogłoszenia.

OBWIESZCZENIE STAROSTY GRODZISKIEGO

 DAM PRACĘ 

 Do przyuczenia zawodu pomocników, 
lub elektromonterów z uprawnieniami. 
Do pracy przy wykopach kablowych i bu-
dowie przyłączy elektroenergetycznych. 
Praca na terenie pow. piaseczyński, bez 
delegacji. Wymagania: prawo jazdy kat B. 
Mile widziane, lecz niekonieczne: upraw-
nienia SEP PPN tel. 660-939-117

 Starosta Piaseczyński ogłasza nabór  
na 6 stanowisk urzędniczych w Wydziale 
Architektoniczno-Budowlanym.  
Z treścią ogłoszenia można zapoznać się  
na stronie bip.piaseczno.pl

Pracowników do serwisu  
urządzeń wentylacyjnych, również  

bez doświadczenia, konieczne prawo 
jazdy kat. B tel. 601 923 395 

 Zatrudnię kierowcę kat. B i C,  
tel. 22 726 86 36  

 Zatrudnię do obróbki metalu:  
wiercenie, frezowanie, toczenie, Łubna, 
tel. 602 253 180       

KUPIĘ 

 Antyki, Szkło Kolorowe, Obrazy,  
Porcelanę, Militaria, Biżuterię PRL-u,  
Figurki, Rzeźby, Ozdoby Choinkowe,  
Monety, Medale, Kolekcje, Pikasiaki, 
Grzegorz, 697 033 983

 Antyczne meble, obrazy, srebra,  
platery, odznaczenia, szable, książki,  
pocztówki, tel. 504 017 418    

USŁUGI  

DOCIEPLANIE BUDYNKÓW,  
MALOWANIE ELEWACJI,  

PONAD 25 LAT DOŚWIADCZENIA  
TEL. 501 62 45 62

 Ogrodzenia, panele ogrodzeniowe, 
siatka + montaż producent  
tel. 503 572 046

 WYCINKA DRZEW Z PODNOŚNIKA  
KOSZOWEGO 15M, RĘBAK, USŁUGI  
MINIKOPARKAMI 2 I 3 TONY, KOPARKO-
-ŁADOWARKA, PORZĄDKOWANIE 
TERENÓW ZIELONYCH, WYBURZENIA,  
NIWELACJA TERENU TEL. 537 537 450

Rozliczenia PIT, obsługa księgowa,  
tel. 786 851 000 

 Ścinka drzew, sprzątanie gałęzi  
z rębakiem, ogrody- pełen zakres.  
Czyszczenie działek kompleksowo.  
Tel. 694 910 163

 Pozwolenia na użytkowanie  
dla starych domów. Legalizacje samowoli 
budowlanych sprzed lat, KIEROWNIK 
BUDOWY, tel. 695 451 655

 Kuchnie, szafy, garderoby, meble  
na wymiar, cięcie na CNC drewno, MDF, 
plexi, tel. 501020572 

 Usługi budowlane Termomodernizacja 
Drobne naprawy budowlane Budowa  
garaży Wykonujemy małe zlecenia 
789285029 

BEZPYŁOWE CYKLINOWANIE,  
REMONTY od A do Z.  

TADEUSZ BIAŁOGRODZKI  
Tel. 502 093 588, 22 756 57 63 

 PRANIE - CZYSZCZENIE dywanów,  
tapicerki meblowej i samochodowej,  
mycie okien 508 65 20 30 

 Remonty budowlane, hydraulika  
od A do Z tel. 667 604 345

 Docieplanie budynków, szybko, tanio, 
solidnie tel. 502 053 214 

 Anteny wideo domofony montaż  
naprawa 603375875 

 Wycinka drzew tel. 505 591 721

 Docieplanie poddaszy pianą, wylewki 
tel. 607 378 288

 TYNKI GIPSOWE I TRADYCYJNE 
604415352 

 Hydraulik, złota rączka, tel. 733159220

 Anteny, Internet, Konfiguracja sprzętu. 
Zadzwoń 501700315

KOMINIARZ, TEL. 781 495 997 

 Mycie, malowanie elewacji  
tel. 505 591 721 

 Dachy, podbitka, sprzedaż,  
tel. 692 194 998

 Cyklinowanie, Parkiety 502514388

 Kominiarz tel. 500 214 632 

 Wywozimy graty z chaty  
tel. 505 591 721

 Wywóz gałęzi 519874891 

 Spawanie, tel. 608 030 808 

DOBRY HYDRAULIK z Piaseczna  
- wyróżniają nas ROZSĄDNE CENY.  

Wykonujemy nowe i modernizujemy 
istniejące instalacje. Tel. 608 030 808 

 BRUKARSTWO, TARASY, GWARANCJA, 
tel. 504 008 309 

 Remonty, budowlane, ogrodzenia,  
tel. 513 137 581

 Malowanie, hydraulika, remonty,  
tel. 501 050 907

 Ogrodzenia, tel. 504 008 309

 Przeprowadzki tel. 505 591 721 

 Renowacja mebli, tel. 510 266 143

 Budowa domów, rozbudowy,  
tel. 730 358 998

 Ocieplenia, elewacje, tel. 730 358 998

 Pokrycia dachowe, tel. 730 358 998   

AUTO-MOTO KUPIĘ
 SKUP AUT NA KASACJĘ 508206738

Skup aut 2010-2023r. 505 530 300

NIERUCHOMOŚCI SPRZEDAM
 Działka leśna 3000 m2, Prażmów, tel. 

602 770 361, 791 394 791

Działki budowlane 800 m2, 1200 m2 k. 
Prażmowa, tel. 602 770 361, 791 394 791

NIERUCHOMOŚCI WYNAJEM
 Wynajmę nieruchomość w centrum 

Prażmowa: plac utwardzony 3500 m kw, 
hala magazynowa 400 m kw, biuro 
+ pom socjalne, waga najazdowa 30 ton, 
tel 605 166 602 

 Lokal 32 m2 ul. Młynarska 17  
w Piasecznie do wynajęcia. Gotowy  
dla fryzjera, kosmetyczki czy na biuro. 
504212677 

Lokal biurowy 31m2, Piaseczno,  
Jana Pawła II 43a, 505828214  

NAUKA 
 Matematyka, 664 438 144

FINANSE 
 Kredyt tel. 513-654-277

ZDROWIE 
 PROTEZY ZĘBOWE. Naprawa.  

Piaseczno i okolice.Tel.: 502 031 221

RÓŻNE 
 Oddam ziemię na podniesienie  

terenu z możliwością transportu.  
Piaseczno i okolice. tel. 602-236-691 

 Skup złomu, ul. Puławska 34 (teren  
Kubara Lamina), 515273148, 506264111 

Wójt Gminy Nadarzyn 
informuje, że od dnia 12.03.2025 r. do dnia 02.04.2025 r. na stronie internetowej www.bip.nadarzyn.pl  
oraz na tablicach ogłoszeń w siedzibie Urzędu Gminy Nadarzyn przy ul. Mszczonowskiej 24 został 
zamieszczony wykaz nieruchomości przeznaczonych do bezpłatnego udostępnienia.
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\\\ POWIAT PRUSZKOWSKI 

Funkcjonariuszki policji  
z powiatu pruszkowskiego 
zdradziły nam, dlaczego 
postanowiły wstąpić  
do formacji, jak są traktowane 
przez współpracowników  
oraz jak radzą sobie  
z codziennym stresem. 

Dla policjantek 2025 to niezwykły 
rok. Minęło sto lat, odkąd pierwsza 

z Pań wstąpiła do służby w Polsce.

\\\   Milena
Służy w policji od 5 lat w stopniu 

podkomisarza. Obecnie pracuje w 
Wydziale do Walki z Przestępczością 
Gospodarczą i Korupcją. Prowadzi po-
stępowania w sprawach dotyczących 
przestępstw gospodarczych, takich jak 
oszustwa finansowe, pranie pieniędzy, 
wyłudzenia, oraz przestępstw korup-
cyjnych. 

Kiedy moja rodzina dowiedziała się 
o mojej decyzji, bardzo się ucieszyła. 
Cieszyli się przede wszystkim z faktu, 
że zawód ten zapewnia stabilność za-
trudnienia, czego nie gwarantowały mi 
wcześniejsze miejsca pracy. Najwięk-
szą radość odczuwa babcia, wdowa 
po dziadku – funkcjonariuszu, który w 
latach 1964-1988 służył w Wydziale 
Ruchu Drogowego Milicji. Jej duma oraz 
wspomnienia o dziadku, który zmarł na 
skutek choroby, dodają mi motywacji 
i są dla mnie ogromnym wsparciem.

\\\   Justyna
Funkcjonariuszka w stopniu sier-

żanta. Służbę pełni od ponad 3 lat. 
Jak każdy policjant, pierwsze szlify 
zdobywała w pionie prewencyjnym. 

Od dwóch lat służy w Zespole Krymi-
nalnym, a dokładniej dochodzeniowo- 
śledczym.

Przez te trzy lata służby poznałam 
wielu wspaniałych ludzi w tej formacji. 
Zdecydowaną większość z nich stano-
wią mężczyźni. Policjanci, z którymi 
było mi dane współpracować to am-
bitni, pomocni, życzliwi mężczyźni, na 
których mogę polegać po dziś dzień i 
nigdy nie dali mi odczuć, że jestem słab-
sza, gorsza, czy niepotrzebna w policji. 
Wspieramy się nawzajem, współpracu-
jemy ze sobą, żartujemy, wymieniamy 
się doświadczeniami. Gramy do jed-
nej bramki, a płeć nie ma tu znacze-
nia. Kobiety są traktowane tak samo, 
jak mężczyźni, co daje nam ogromne 
możliwości odnośnie do rozwoju oso-
bistego i potencjalnego awansu zawo-
dowego. Tak samo jest w odniesieniu 
do obywateli. Czasami zwykły uśmiech 
naprawdę potrafi zdziałać cuda w kon-
takcie z drugim człowiekiem. Przecież 
to, że ktoś przychodzi na przesłucha-
nie, nie oznacza, że będziemy siedzieć 

z poważnymi minami. Przesłuchania 
dotyczą przeróżnych tematów i staram 
się prowadzić swobodne rozmowy z 
tymi ludźmi, „wejść z ich skórę”, wy-
słuchać. W konsekwencji przynosi to 
same zyski, zwiększa skuteczność, wia-
rygodność i zaufanie społeczne. Gdy 
odprowadzam tych ludzi do wyjścia, 
często słyszę, że „stresowali się wezwa-
niem do Komisariatu, a jak się okazało 
zupełnie niepotrzebnie”. Takie słowa 
dają mi satysfakcję.

\\\   Małgorzata
Służbę w Policji rozpoczęła w 2004 

roku w Komendzie Rejonowej Policji 
Warszawa IV. Następnie pracowała 
w Komendzie Powiatowej Policji w 
Piasecznie. Od 2013 pełniła służbę w 
Komendzie Powiatowej Policji w Prusz-
kowie. Obecnie zajmuje stanowisko 
Komendanta Komisariatu Policji w Mi-
chałowicach w stopniu podinspektora 
Policji.

Policja to jedna z niewielu instytu-
cji, w których gołym okiem dostrzega 
się równość kobiet i mężczyzn. Kobie-

ty, które chcą nosić niebieski mundur, 
muszą zdać te same testy sprawności 
fizycznej czy psychicznej oraz uzyskać 
akceptację tej samej komisji lekarskiej. 
Taryfa ulgowa wobec kobiet w Policji 
nie istnieje, ponieważ w tej służbie 
znaczenie mają posiadane umiejętno-
ści kandydatów, a nie ich płeć. Każda 
interwencja jest inna, również osoby 
zgłaszające się po pomoc do Policji bo-
rykają się z różnymi problemami. Dla-
tego zdarzają się interwencje nieprzy-
jemne dla ucha, a także takie, w których 
uczestnicy czynności stawiają bierny 
lub czynny opór. Niezależnie od tego, 
w jakim składzie załoga pełni służbę, 
musi skutecznie współdziałać.

\\\   Karolina
Służy w policji od ponad 16 lat, 

aktualnie w stopniu asp.szt. Po ukoń-
czeniu kursu podstawowego przez 
okres ponad dwóch lat pełniła służbę 
w ogniwie patrolowo- interwencyjnym. 
Następnie przez 14 lat pracowała w 

Zespole Wykroczeń, gdzie prowadziła 
czynności wyjaśniające w sprawach o 
wykroczenia oraz występowała w roli 
oskarżyciela publicznego i reprezen-
towała organy Policji przed Sądem. 
Aktualnie pełni obowiązki Zastępcy 
Naczelnika Wydziału Prewencji KPP 
w Pruszkowie.

Zdarza się, iż niektórzy zatrzyma-
ni próbują wykorzystać to, że  jestem 

kobietą; albo traktując mnie z lekce-
ważeniem, albo próbując mnie sprowo-
kować. Bywa, że agresja jest werbalna, 
czasem fizyczna, ale w Policji jesteśmy 
do tego przygotowani. Radzenie sobie z 
takimi sytuacjami to przede wszystkim 
kwestia profesjonalizmu, opanowania 
i odpowiedniego wyszkolenia. Każdy 
policjant, niezależnie od płci, przecho-
dzi intensywne szkolenie z technik in-
terwencji i samoobrony. Kluczowe jest 
też stanowcze, ale spokojne podejście, 
które pokazuje, że nie pozwolę się za-
straszyć czy sprowokować.

Maciek Gos

\\\ PRUSZKÓW 

Ze względu  
na rozprzestrzenianie 
się parwowirozy punkt 
adopcyjny Pruszkowskiego 
Stowarzyszenia na Rzecz 
Zwierząt został zamknięty  
dla odwiedzających.  
Niestety – jeden z zarażonych 
psów nie żyje.

P arwowiroza to psia choroba, która 
atakuje głównie słabe zwierzęta. 

Na ogół charakteryzuje się krwawą 
biegunką, utratą masy ciała, skokami 

temperatury i apatią. Pojawiła się w 
punkcie kilka dni temu. Zachorował 
szczeniak rasy cane corso, który – za-
niedbany przez właściciela, przyjechał 
do punktu bardzo chudy i słaby. Był 
łatwym celem dla choroby. Niestety 
niejedynym.

Kilka dni później zachorował star-
szy pies Dziadek Mróz. Ze względu na 
wiek, nie zdołał pokonać zakażenia, 
chociaż walczył do końca.

– Pies umarł wczoraj w lecznicy. 
Ciałko już nie dało rady, choć wyda-
je nam się, że Dziadek chciał jeszcze 
walczyć. Przeżył swoje lata. Był twar-
dzielem i dopóki był zdrów, rządził na 
swoim podwórku. Był z nami ponad 
dwa miesiące. Zdążyliśmy się polubić i 
choć wiedzieliśmy, że dziadzio nie jest 
w dobrej formie, ciężko się z tą śmier-
cią pogodzić. Żegnaj Dziadziu Mrozie. 
Już nigdy Ci nie będzie zimno. Poko-
chaliśmy Cię, pozostaniesz w naszych 
sercach i na zawsze w historii Punktu. 
Pozdrów resztę naszych kochanych 

piesków – przekazali przedstawiciele 
stowarzyszenia w swoich mediach spo-
łecznościowych.

Stan chorego szczeniaka był bar-
dzo poważny. Na szczęście po wizycie 
w lecznicy jest znacznie lepiej. Znosi 
chorobę dobrze i ma szanse na pełne 
wyleczenie.

\\\   Zakaz odwiedzin
Punkt został zamknięty dla osób 

odwiedzających i wyprowadzających 
czworonogi na spacery. Stowarzysze-
nie jednak wciąż przyjmuje nowe psy 
do siebie.

– To jest nasz obowiązek. Każdy 
nowy pies, zanim zostanie przyjęty 

do nas, przechodzi kwarantannę w 
innym miejscu, więc są bezpieczne. 
Również nasi podopieczni nie powinni 
stać się ofiarami choroby. Wszystkie są 
szczepione i w dobrej formie. Dziadek 
niestety miał swoje lata i dlatego zacho-
rował – powiedziała nam Aneta, prezes 
stowarzyszenia.

Punkt został zamknięty ze względu 
na bezpieczeństwo czworonogów w 
mieście.

– Nie chcielibyśmy, aby osoby od-
wiedzające i te, które nam pomagają, 
wyprowadzając czworonogi, przenio-
sły chorobę do swoich domów i włas-
nych psów. Dlatego zdecydowaliśmy się 
o zamknięciu punktu – dodała Aneta.

To kolejny cios dla Pruszkowskiego 
Stowarzyszenia na Rzecz Zwierząt. Nie-
dawno czworonogi zostały pozbawio-
ne funduszy (opisaliśmy to w artykule 
Okradł zwierzęta z Pruszkowa). Punkt 
będzie zamknięty do 17 marca.

Maciek Gos

Policjantki o swojej służbie i wyzwaniach

Punkt adopcyjny zamknięty z powodu wirusa

Podinsp. Małgorzata obok munduru 
pierwszej policjantki w Polsce

Asp.sztab. Karolina

Podinsp. Małgorzata w górach

Podkom. Milena
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Punkt został zamknięty ze względu na bezpieczeństwo czworonogów  
w mieście
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\\\ REGION 

Jak zagrali w weekend 
zawodnicy Pogoni Grodzisk 
Mazowiecki? Kto zdobył 
punkty na boiskach V Ligi? 
Pora na podsumowanie.

P o ubiegłotygodniowej porażce 0:3 
z niżej notowanym GKS Jastrzębie 

niektórzy krytycy wieszczyli początek 
słabej formy drużyny z Grodziska Ma-
zowieckiego, która zakończyła rundę 
jesienną na pierwszym miejscu w ta-
beli, nie przegrywając ani jednego spot-
kania. W sobotę podopieczni trenera 
Marcina Sasala udowodnili, że cały czas 
są w stanie liderować w tabeli i pokona-
li rywali w Szczecinie.

W starciu 21. kolejki Betclic II Ligi, 
w którym Świt Szczecin mierzył się z 
Pogonią Grodzisk Mazowiecki, emocji 
nie brakowało. Faworyci od samego 
początku ostro ruszyli do ataku, co 
dało efekt w 18. minucie meczu, kiedy 
sędzia podyktował rzut karny za faul na 
Damianie Jaroniu. Do jedenastki pod-
szedł sam poszkodowany i perfekcyj-
nie umieścił piłkę w siatce. Gospodarze 
niejednokrotnie próbowali wyrównać, 
ale defensywa Pogoni niezwykle do-
brze radziła sobie z ich próbami. W 35. 
minucie bardzo blisko gola był Kamil 
Odolak. Chwilę po tej akcji, za sprawą 

dobitki Kacpra Sommerfelda, goście 
świętowali dwubramkowe prowadze-
nie.

\\\   Ważna wygrana
Po zmianie stron bardzo ładnym 

uderzeniem popisał się Grzegorz Afty-
ka i Świt złapał kontakt. Lider nie dał 
sobie jednak wyrwać kompletu punk-
tów i wywiózł ze Szczecina bardzo waż-
ną wygraną.

– W poprzedniej kolejce doznali-
śmy pierwszej porażki. Obejrzeliśmy 
sobie ten mecz, mieliśmy swoje prze-
myślenia, zrobiliśmy sporo błędów w 

obronie, skracaliśmy pole gry. Dużo 
pracy, przede wszystkim mentalnej, bo 
źle weszliśmy w tamten mecz, prak-
tycznie oddaliśmy 20 minut. Natomiast 

dzisiaj na boisku drużyna pokazała cha-
rakter od początku i te pierwsze minuty 
naprawdę były fajne – powiedział po 
meczu Marcin Sasal, szkoleniowiec 
Pogoni. – Na pewno pokazaliśmy, że 
dalej będziemy walczyć o ten cel, który 
się zmienił, czyli będziemy celować w 
to, żeby być na tych miejscach bezpo-
średnich do awansu do I Ligi. Dziękuję 
kibicom, którzy przejechali tyle kilo-
metrów, to był nasz najdalszy wyjazd i 
przede wszystkim drużynie.

Spoglądamy na czołówkę tabeli – 
Wieczysta Kraków również wywalczy-
ła 3 punkty, ogrywając u siebie 2:0 KKS 
1925 Kalisz. Nieoczekiwanym remisem 
0:0 zakończyło się starcie znajdujące-
go się w strefie spadkowej Rekordu 
Bielsko-Biała z Polonią Bytom. Bez 
punktów kolejkę zakończyła Chojni-
czanka Chojnice, ulegając na własnym 
stadionie 1:2 rezerwom ŁKS-u Łódź.

Na tę chwilę Pogoń ma na swoim 
koncie 52 punkty – o 1 więcej niż Wie-
czysta. Przewaga nad Polonią wynosi 
teraz 7 oczek, zaś nad Chojniczanką aż 
15.

Już w tę sobotę 15 marca o godzinie 
13:00 Grodzisk Mazowiecki podejmie 
na własnym terenie Skrę Częstochowa. 
Rywale zajmują przedostatnią lokatę 
w tabeli Betclic II Ligi, aczkolwiek klub 
został ukarany odjęciem 8 punktów za 
zaległości finansowe.

\\\   Inauguracja bez bramek
Przenosimy się na niższy szczebel 

rozgrywkowy, a konkretnie do rozgry-
wek Decathlon V Ligi, która właśnie 
zainaugurowała rundę wiosenną. Na 
„dzień dobry” kibiców czekało starcie 
Milanu Milanówek z KS Raszyn. Spotka-
nie ostatniej ekipy w stawce z klubem 
środka tabeli zakończył się remisem 
0:0.

Bramki nie padły również w Prusz-
kowie. Rezerwy miejscowego Znicza 
podzieliły się punktami z walczącym o 
utrzymanie Prochem Pionki.

Dzień Kobiet niemiło wspominać 
będą piłkarze Chlebni. Ich wyjazd do 

Jedlińska skutkował porażką 2:4 z 
Drogowcem. Autorami bramek w sze-
regach gości byli Antoni Sidor oraz Łu-
kasz Gwardiak.

W nadchodzący weekend dalsza 
część emocji. W sobotę o godzinie 12 
Chlebnia zagra na własnym obiekcie 
z Podlasiem Sokołów Podlaski, o 14 
Raszyn czeka ciężkie wyjazdowe star-
cie z Energią Kozienice, zaś o 15 Milan 
sprawdzi się na stadionie przeciwnika 
z Drogowcem Jedlińsk. W niedzielę z 
kolei o 12 rezerwy Znicza Pruszków 
spróbują pokonać LKS Promna.

Rafał Lipski

Sportowe podsumowanie weekendu 
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Radość zawodników lidera

Raszyn zaczyna wiosnę od remisu


